
Protokół Nr XIII /2025 

z sesji Rady Gminy w Wojciechowicach 

która odbyła się w dniu 26 maja 2025 r. 

w sali narad Urzędu Gminy w Wojciechowicach 

 

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan – 15, 

zgodnie z załączoną listą obecności do niniejszego protokołu, Wójt Gminy - 

Szymon Sidor, Sekretarz Gminy Agnieszka Łuba – Mendyk, Skarbnik Gminy 

- Sylwia Dzioba, Komendant Komisariatu Policji w Ożarowie podinsp. 

Zbigniew Gaweł, Zastępca Komendanta Powiatowego Straży Pożarnej w 

Opatowie Rafał Piątek, kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wojciechowicach Agnieszka Krechowiak, Przewodnicząca Rady Powiatu 

Opatowskiego Bożena Kornacka, Sołtysi, pracownicy Urzędu Gminy.   

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:04. 

Porządek XIII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

1. Otwarcie XIII sesji, stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie 

porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

3. Przedstawienie informacji o stanie zdrowia mieszkańców gminy w 

zakresie usług medycznych świadczonych przez Niepubliczny Ośrodek 

Zdrowia w Wojciechowicach.  

4. Przedstawienie informacji Powiatowego Urzędu Pracy w Opatowie o 

stanie i podejmowanych działaniach w zakresie zmniejszania stanu 

bezrobocia na terenie gminy Wojciechowice w roku 2024. 

5. Przedstawienie informacji Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Opatowie o stanie zabezpieczenia przeciwpożarowego na 

terenie gminy Wojciechowice w 2024 roku. 

6. Przedstawienie informacji Komendy Powiatowej Policji w Opatowie – 

Komisariatu Policji w Ożarowie o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie gminy Wojciechowice w 2024 roku. 

7. Przedstawienie przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Wojciechowicach 

oceny zasobów pomocy społecznej za 2024 rok. 

8. Przedstawienie przez Przewodniczących Komisji Rady Gminy w 

Wojciechowicach opinii na temat procedowanych uchwał. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia regulaminu określającego zasady udzielania dotacji 

celowej w ramach programu „EkoGmina” na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z ochroną powietrza w zakresie 

ograniczenia emisji pochodzącej z sektora komunalno-

bytowego, polegającego na trwałej zmianie systemu ogrzewania 



na jeden z systemów nisko lub zeroemisyjnych w budynkach 

mieszkalnych niewykorzystywanych do prowadzenia działalności 

gospodarczej położonych na terenie gminy Wojciechowice,   

b) rozpatrzenia petycji, 

c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 

2025-2033, 

d) zmiany w budżecie Gminy Wojciechowice na 2025 rok. 

10. Wolne wnioski 

11. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

12. Zamknięcie obrad XIII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy w Wojciechowicach Zbigniew Dragan otworzył 

obrady XIII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach, poinformował, że 

obrady sesji są nagrywane i transmitowane. Przewodniczący stwierdził 

kworum rady na sali: na stan 15 osób, obecnych 15 osób. Następnie 

powitał przybyłych radnych, zaproszonych gości, Przewodniczącą Rady 

Powiatu Opatowskiego,  kierownik OPS w Wojciechowicach, sołtysów, 

Wójta z pracownikami. 

Przewodniczący Rady przedstawił powyższy projekt porządku obrad. 

Przewodniczący Rady: Zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku 

obrad. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Dragan: Poddał pod głosowanie 

przedstawiony porządek obrad. 

 

Głosowanie:   „za” - 15         „przeciw” - 0        „wstrzymało się” – 0 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Zbigniew Dragan: Zapytał czy są uwagi do protokołu 

z XII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z XII sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z XII sesji Rady 

Gminy w Wojciechowicach. 

Głosowanie:   „za” -  15        „przeciw” - 0       „wstrzymało się” – 0 

 

Ad. 3 

Przewodnicząc Rady: Ze względu na brak zaproszonego przedstawiciela 

Ośrodka Zdrowia Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań do informacji 

o stanie zdrowia mieszkańców gminy w zakresie usług medycznych 

świadczonych przez Niepubliczny Ośrodek Zdrowia w Wojciechowicach. 

Odpowiedzi na zadane pytania będą udzielone na kolejnej sesji.  



Nikt nie miał pytań do informacji. 

 

Ad.4 

Przewodnicząc Rady: Ze względu na brak zaproszonego przedstawiciela 

Powiatowego Urzędu Pracy w Opatowie Przewodniczący poprosił o 

zadawanie pytań do informacji o stanie i podejmowanych działaniach w 

zakresie zmniejszania stanu bezrobocia na terenie gminy Wojciechowice w 

roku 2024. Odpowiedzi na zadane pytania będą udzielone na kolejnej sesji.  

Nikt nie miał pytań do informacji. 

 

Ad.5 

 

Przewodniczący Rady: Poprosił o przedstawienie informacji Komendy 

Powiatowej Policji w Opatowie – Komisariatu Policji w Ożarowie o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Wojciechowice w 

2024 roku. Informacje przedstawił Komendant Posterunku Policji w 

Ożarowie inspektor Zbigniew Gaweł. 

Radna Barbra Lasota: Zabrała głos w sprawie narkomani oraz 

wykrywalności przestępstw w gminie Wojciechowice. 

Inspektor Zbigniew Gaweł: Udzielił odpowiedzi na zapytanie radnej Lasoty. 

Wójt Szymon Sidor: Podziękował w imieniu Samorządu za współpracę z 

Policją. 

 

Ad.6 

Przewodniczący Rady: Poprosił o przedstawienie informacji Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Opatowie o stanie 

zabezpieczenia przeciwpożarowego na terenie gminy Wojciechowice w 

2024 roku. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie procedury fałszywego 

alarmu. 

Młodszy brygadier Rafał Piątek: Udzielił odpowiedzi na zapytanie radnej 

Lasoty. 

Wójt Szymon Sidor: Podziękował w imieniu Samorządu za współpracę z 

Powiatową Strażą Pożarna w Opatowie. 

 

Ad.7 

Przewodniczący Rady: Poprosił o przedstawienie przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Wojciechowicach oceny zasobów pomocy społecznej za 2024 

rok. Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Agnieszka Krechowiak 

przedstawiła sprawozdanie. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie przypadku narkomanii na 

terenie gminy. 



Kierownik Agnieszka Krechowiak: Udzieliła odpowiedzi na zapytanie radne 

Lasoty. 

 

Ad.8 

Przewodniczący Rady : Poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady 

Gminy o przedstawienie opinii z komisji na temat procedowanych 

projektów uchwał ( opinie stanowią załączniki do protokołu). 

Przewodniczący Stały Komisji Rady Gminy w Wojciechowicach przedstawili  

opinie na temat procedowanych projektów uchwał. 

Przewodniczący Rady: Ogłosił 30 minut przerwy o godz. 10:00. 

Wznowienie obrad sesji o godz. 10:56. 

 

Ad.9 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwały w sprawach: 

a) przyjęcia regulaminu określającego zasady udzielania dotacji 

celowej w ramach programu „EkoGmina” na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z ochroną powietrza w zakresie 

ograniczenia emisji pochodzącej z sektora komunalno-bytowego, 

polegającego na trwałej zmianie systemu ogrzewania na jeden z 

systemów nisko lub zeroemisyjnych w budynkach mieszkalnych 

niewykorzystywanych do prowadzenia działalności gospodarczej 

położonych na terenie gminy Wojciechowice 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie oświadczenia 

wnioskodawcy. 

Sekretarz Agnieszka Łuba – Mendyk: Udzieliła odpowiedzi na zapytanie 

radnej Lasoty. 

Wójt Szymon Sidor: Udzielił odpowiedzi na zapytanie radnej Lasoty. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XIII/69/2025 

 

w sprawie przyjęcia regulaminu określającego zasady udzielania 

dotacji celowej w ramach programu „EkoGmina” na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z ochroną powietrza w zakresie 

ograniczenia emisji pochodzącej z sektora komunalno-bytowego, 



polegającego na trwałej zmianie systemu ogrzewania na jeden z 

systemów nisko lub zeroemisyjnych w budynkach mieszkalnych 

niewykorzystywanych do prowadzenia działalności gospodarczej 

położonych na terenie gminy Wojciechowice 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

b) rozpatrzenia petycji 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie treści złożonej petycji, nie 

zgadza się z treścią uzasadnienia do uchwały. 

Przewodniczący Rady: Odpowiedział na zapytanie radnej Lasoty.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XIII/70/2025 

 

w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Głosowanie:   „za” – 14       „przeciw” - 1      „wstrzymało się” – 0 

 

 

c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 

2025-2033 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XIII/70/2025 

 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wojciechowice na lata 2025-2033 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

d) zmiany w budżecie Gminy Wojciechowice na 2025 rok 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 



Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XIII/71/2025 

 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojciechowice na 2025 rok 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady: Poprosił o zabranie głosu w punkcie wolne wnioski. 

Radna Barbara Lasota: Zapytania do radnej powiatowej Bożeny Kornackiej 

w sprawie przepustu w Stodołach – Kolonie, koszenia rowów przy drogach 

powiatowych i krajowych. 

Radny Sylwester Bucior: Zabrał głos w sprawach zgłaszanych przez 

mieszkańców Stodół- Wsi: koszenie rowów, wstawić lustro przy posesji 43,   

Uzupełnić ubytki przy posesji 40-41 droga powiatowa, wykopanie rowów 

na Podkoszycach Starych. Podziękował za wznowienie granic w 

Gierczycach. Zaprosił na święto sorga w Stodołach. 

Radna Beata Szafraniec: Zapytała radną powiatową czy jest harmonogram 

koszenia dróg krajowych. Podziękowała za poprawienie kostki oraz 

poprosiła o spryskanie kostki oraz przetkanie przepustu. Przesunięcie 

figury w Bidzinach oraz wymiana słupów energetycznych. 

Radna Ewa Pawłowska: Poprosiła Wójta o wyjaśnienie zasad powołania 

komisji rewizyjnej w sołectwie. 

Radna Marzena Pawlik: Zabrała głos w sprawie wyznaczonej drogi w 

Gierczycach. Zabrała głos w sprawie drogi do Nikisiałki oraz chodnika przy 

drodze krajowej 74. 

Radny Wojciech Bakalarski: Poprosił wykoszenie krzaków oraz 

pogratulował sołtys Sadłowic nominacji do Niech Stanie się Perła. 

Radna Barbara Lasota: Zapytała o wymianę słupów w Stodołach, oraz pas 

wyznaczający chodnik w Stodołach. Poprawić nawierzchnie na przepuście 

w Stodołach. 

Radny Grzegorz Wójcik: Zabrał głos w sprawie lin od internetu 

szerokopasmowego, drogi powiatowej od świetlicy wiejskiej w Łopacie do 

drogi w stronę Stodół. 

Radna Anna Pater: Zabrała głos w sprawie zasypania wąwozu w 

Mierzanowicach oraz o przydomowych oczyszczalniach. 

Radny Mateusz Motyła: Zabrał głos w sprawie oświetlenia przejazdu 

kolejowego w Bidzinach. 

Sołtys Ewa Pastuszka: Podziękowała za montaż lustra. 



Sołtys Jacek Majcher: Zabrał głos w sprawie zaginionych znaków 

drogowych, uzupełnienie ubytków na drodze przez las. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Bożena Kornacka: Udzieliła odpowiedzi na 

zapytania radnych. 

Pracownik UG Mateusz Jędras: Zabrał głos w  sprawie interneru 

szerokopasmowego. 

Sekretarz Agnieszka Łuba – Mendyk: Udzieliła odpowiedz na zapytanie 

radnej Pawłowskiej. 

 

Ad. 11 

 

Wójt Szymon Sidor: Przedstawił sprawozdanie z działalności między 

sesyjnej.  

Odpowiedział na zapytania radnych, sołtysów. 

Przedstawił informacje dla mieszańców gminy. 

Radna Marzena Pawlik opuściła obrady sesji o godz. 11:50. 

Sekretarz Agnieszka Łuba – Mendyk: Przekazała informacje odnoście 

bezpłatnych badań dla osób pracujących, przedział wiekowy 45 plus.   

 

Ad. 12 

  

Przewodniczący Rady: Zamknął obrady XIII sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach słowami „ Zamykam obrady XIII sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach”. 

Zakończenie sesji o godz. 11:56. 

 

Protokołowała 

Katarzyna Sulewska  

Podinspektor ds. obsługi rady gminy 

  

  

 

  

 

    

  

 


